

Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







行程要点

全程无购物

- ❖ 焦作
- . 云台山风景区
- . 云台玻璃栈道
- ❖ 新乡
- . 万仙山、郭亮村
- . 挂壁公路
- ❖ 洛阳
- . 隋唐植物园
- . 龙门石窟
- . 关林
- . 隋唐洛阳城国家遗址公园
- ❖ 登封
- . 少林寺、塔林
- . 少林功夫表演
- ❖ 开封
- . 龙亭、包公祠、七盛角
- . 开封水系工程: 御河游船

豫菜风味、云台山珍、素斋风味、 嵩山风味、半水席风味、包子风味



住宿

全程当地 4-5 星标准酒店 开封: 迪臣智选酒店或同级

焦作:云武堂酒店或同级

洛阳: 吾朵丽呈酒店或同级

登封: 颐舍登峰酒店或同级

郑州: 港区诺富特或同级

☞ 必须自费项目

禅宗音乐大典+清明上河园+汉服体验 (不含妆造)=RMB 600 元/人



第一天:新加坡→郑州-开封

(午/晚餐)

【龙亭】龙亭是宋朝的皇宫

【七盛角】七盛角是开封首个集旅游、文化、 休闲、餐饮、购物为一体的全仿宋建筑项目开 封建业东京梦华七盛角文化民俗街

【御河游船】体验"北方水城" 感受宋风古 韵.

【包公祠】是后人为纪念北宋名臣包拯而建的一座祠堂.

第二天: 开封 (早/午/晚餐)

【清明上河园】(自费项目)是中国首批 AAAAA 级旅游景区和中国非物质文化遗产展演基地,它是以画家张择端的写实画作《清明上河图》为蓝本,按照《营造法式》为建设标准,以宋朝市井文化、民俗风情、皇家园林和古代娱乐为题材,以游客参与体验为特点的文化主题公园。

【黄河公园】感受滔滔黄河奔腾不息的壮丽

第三天: 开封→新乡→焦作 (早/午/晚餐) 【郭亮村万仙山(含景交车)】、挂壁公路 郭亮村,村中建筑格局按"八阵图"样式布列, 保存了大量明清时期的古民居,被誉为中国乃 至世界上独有的古文化村落。 以奇绝水景和 绝壁峡谷的"挂壁公路"闻名于世,身临奇境 的体验远近闻名的"太行明珠" 這裡也是眾多 影視劇喜歡的拍攝地點。

第四天: 焦作 (早/午/晚餐)

【云台山风景区】(含环保车)云台山满山 覆盖的原始生林,深邃幽静的沟谷溪潭,千姿 百态的飞瀑流泉,如诗如画的奇峰异石,形成 了云台山独特完美的自然景观。

【红石峡】又名温盘峪,被风景园林专家称赞为"自然山水精品长廊",又名温盘峪。 红石峡被称为华夏第一奇峡。【潭瀑峡】又 名小寨沟,大自然的杰作,它三步一泉、五步一瀑、十步一潭,呈现出千变万化的飞瀑、走泉、彩潭和山石景观。

第五天: 焦作→洛阳 (早/午/晚餐)

【云台玻璃栈道】云台山景区新建的 U 型玻璃栈道。站在千米高的玻璃上,整个人仿佛悬空而立,透过玻璃往下望去,不仅山间美景一览无余,还有一种紧张刺激的快感,其惊险刺激可与举世闻名的美国大峡谷 "天空之路"玻璃走廊相媲美

【隋唐植物园】(4月可赏牡丹,视天气而定),是以洛阳的山、水、植物和隋唐城遗址文化为基础,坚持科学保护与合理利用相结合,集科研、科普、文化娱乐为一体的综合性植物园。

【丽景门+仿古街,汉服体验(不含妆造)】 (自费项目)丽景门最早始于隋代,盛时城墙高四丈,都城有三千余肆、四百余店。今日的丽景门,由城门楼、瓮城、箭楼、城墙和护城河等部分组成,是古都第一门。

第六天: 洛阳→登封 (早/午/晚餐)

【龙门石窟】(含电瓶车)龙门石窟与敦煌的莫高窟、大同的云冈石窟并称为中国三大石窟。石窟始凿 于北魏孝文帝时,历经400 余年才建成,迄今已有 1500 年的历史,于 2002 年被评世界文化遗产。

【隋唐洛阳城国家遗址公园】是隋代、唐代、 宋代宫城遗址的核心区域

晚上观赏《禅宗. 少林音乐大典》(自费项目)

第七天:登封→郑州 (早/午/晚餐) 【少林寺(含电瓶车)】,少林寺不仅是禅宗的发祥地,还是中国功夫的发祥地,有 "禅宗祖庭,功夫圣地"之称,被誉为"天下第一名刹"。塔林,少林寺塔林是中国佛教道场中现存规模最大、数量最多的塔群,世界上最大的古塔建筑群。特别安排欣赏绝妙的少林功夫表演

【二七塔广场】简称二七塔,位于河南省郑 州市二七广场,二七塔"是郑州市的标志性 建筑

【百年德化步行街】德化街是郑州近代最早的商埠街道。

第八天 : 郑州**→**新加坡(或上海/广州) (早餐)

今天将前往机场搭乘班机 返回温暖的家。 结束此次愉快的旅程。



TOUR HIGHLIGHTS!

** Non-Shopping Tour **

JIAOZUO

- . Mt. Yuntai
- . Mt Yuntai Glass Walkway

XINXIANG

- . Guoliang Village, Wangxian Mountain
- . Hanging Wall Road

LUOYANG

- . Sui & Tang Dynasties Relics Botanic Garden
- . Longmen Grottoes
- . Guanlin Temple
- . Suitang Luoyang City National Relics Park

DENGFENG

- . ShaoLin Temple
- . Pagoda Forest
- . Shaolin Gongfu Performance

KAIFENG

- . Longting
- . Memorial Temple of Lord Bao
- . Qishengjiao
- . Royal Cruise



ACCOMMODATION

4 - 5 * Hotel

KaiFeng: Holiday Inn Express or similar JiaoZuo: Yunwutang Hotel or Similar Luoyang: WuDuoLiCheng Hotel or similar DengFeng: Yishe Hotel or similar Zhengzhou: Novotel Hotel or Similar

COMPULSORY TOUR

Zen Music Festival + Qingming Riverside Park + Hanfu Experience (excluding makeup) = RMB 600 per person



DAY 01: SINGAPORE → ZHENGZHOU - KAIFENG (L/D)

[Longting] Imperial Palace of Song Dynasty **[Qishengjiao]** Qishengjiao is the first Song Dynasty-style architectural project in Kaifeng that integrates tourism, culture, leisure, catering and shopping.

[Royal River Cruise] Experience the "Northern Water City" and feel the ancient charm of Song Dynasty.

[Bao Gong Temple] A temple built to commemorate Bao Zheng, a famous official in the Northern Song Dynasty.

DAY 02: KAIFENG (B/L/D)

[Qingming Shanghe Park] (Compulsory Tour) is one of the first 5A-level tourist attractions in China. It is based on the realistic painting "Qingming Shanghe Tu" by painter Zhang Zeduan, and is built in accordance with the "Yingzao Fashi" standard. It is a cultural theme park consisting of Song Dynasty market culture, folk customs, royal gardens and ancient entertainment, that features tourist participation and experience.

[Yellow River Park] Marvel at the endless rushing Yellow River.

Day 03: KAIFENG - XINXIANG - JIAOZUO (B/L/D)

【 Guoliang Village Wanxian Mountain (including scenic transfer)】, Hanging Wall Road, Guoliang Village, the village's architectural pattern is arranged in the style of "Eight Formations", and a large number of ancient dwellings from the Ming and Qing Dynasties are preserved. It is known as a unique ancient cultural village in China and even in the world. It is famous for its unique waterscape and "hanging wall road" with cliffs and canyons. It is well-known as the "Pearl of Taihang Mountains" and is also a favorite shooting location for many film and television dramas.

Day 04: JIAOZHUO (B/L/D)
[Yuntai Mountain Scenic Area] (includes eco-friendly vehicles) Yuntai Mountain is covered with primitive forests, deep and quiet valleys and streams, waterfalls and springs in various shapes, and picturesque peaks and rocks, forming the unique and perfect natural landscape of Yuntai Mountain.

[Hongshi Gorge] is also known as Wenpanyu, praised by landscape experts as the "Natural Landscape Gallery", also known as Wenpanyu. Hongshi Gorge is known as the first strange gorge in China. [Tanpu Gorge] is also known as Xiaozhaigou, a masterpiece of nature. It has a spring every three steps, a waterfall every five steps, and a pool every ten steps, presenting a myriad of waterfalls, springs, colorful pools and rock landscapes.

Day 05 JIAOZHUO - LUOYANG (B/L/D) [Yuntai Glass Walkway] The newly built U-shaped glass plank road in Yuntaishan Scenic Area. Standing on the glass a thousand meters high, the whole person seems to be suspended in the air. Looking down through the glass, not only can you see the thrilling beautiful scenery of the mountains, that is comparable to the



world-famous "Sky Road" glaswithn the Grand Canyon of the United States.

(Sui and Tang Botanical Garden) (peonies can be viewed in April, depending on the weather) is a comprehensive botanical garden based on the mountains, waters, plants and the ruins of the Sui and Tang cities in Luoyang.

[Lijing Gate + Antique Street, Hanfu Experience (makeup not included)] (Compulsory Tour)] Lijing Gate was first built in the Sui Dynasty. During its heyday, the city wall was four feet high, and there were more than three thousand shops and four hundred stores in the capital. Today, Lijing Gate consists of a city gate tower, a city wall, an arrow tower, a city wall and a moat, and is the first gate of the ancient capital.

Day 06: LUOYANG - DENGFENG (B/L/D) [Longmen Grottoes] (with eco car) Longmen Grottoes, Mogao Grottoes in Dunhuang and Yungang Grottoes in Datong are known as the three major grottoes in China. The grottoes were first carved during the reign of Emperor Xiaowen of the Northern Wei Dynasty and were completed after more than 400 years. They have a history of 1,500 years and were rated as a World Cultural Heritage in 2002.

【 Sui and Tang Luoyang City National Heritage Park 】 is the core area of the palace ruins of the Sui, Tang and Song dynasties Watch "Zen. Shaolin Music Festival" in the evening (Compulsory Tour)

Day 07: DENGFENG - ZHENGZHOU (B/L/D) Shaolin Temple (including electric car)

Shaolin Temple is not only the birthplace of Zen Buddhism, but also the birthplace of Chinese Kung Fu. It is known as "the ancestral home of Zen Buddhism and the holy land of Kung Fu" and is known as "the first famous temple in the world". Pagoda Forest, Shaolin Temple Pagoda Forest is the largest and most numerous existing pagoda group in Chinese Buddhist temples and the largest ancient pagoda complex in the world. Special arrangements are made to enjoy the wonderful Shaolin Kung Fu performances

【Erqi Pagoda Square】, also known as Erqi Pagoda, is located in Erqi Square, Zhengzhou City, Henan Province. Erqi Pagoda is a landmark building in Zhengzhou City.

【 Centennial Dehua Pedestrian Street 】 Dehua Street is the earliest commercial street in modern Zhengzhou.

Day 08: ZHENGZHOU - SINGAPORE (via Shanghai/Guangzhou) (B)

Today, transfer to airport and flight back to Singapore.

REMARKS:

1.Purchase of travel insurance is strongly recommended.

2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.

3.Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.

4.Please refer to Chinese itinerary version for more details.

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行 程可能更改
- 2. 航班时间,行程顺序,餐食和酒店均 以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

HAVE A NICE TRIP!!!